
consiliul Local covdsint nr.3l9,jud.Arad, telefon:o zs7 | ggsoo5i-
taxt 0257 / 385OOO; e-mai I I prima riacovasint@gma il.com

PROCES VERBAL

incheiat azi 28.oe .2ofi-:;fi;;, r*t]="ioli".. a consiriutui Locar ar
comunei Covdsint

La lucr5rile gedintei participi 1O consilieri locali din cei 11in funclie, lipsind
d-l consilier Sdmdrtean Andrei-Simion, care este bolnav
- Mai particip5 la lucririle gedintei d-l primar One! Marius-Sitviu, d-l consilierjuridic Dr5goiu Ovidiu gi 1 cetSlean al comunei-Farcag Mitru-Cov6sin! nr.51g.

Se constatd cd gedinta este statutar5.
D-l pregedinte de gedint6 prezint5 ordinea de zi conform Dispozigiei

nr.L86/22.O9.2OL7.
Se supune la vot ordinea de zi , care se aprob5 cu 1O voturi pentru, fiind

adoptat5 hotd16rea nr.83/28.09.2017, astfel :
l.Aprobarea ordinii de zi.
2.Aprobarea continutului procesului verbal al gedinlei anterioare din data de
30.08.2017.
3.Proiect de hotir6re privind atribuirea unui drept de superficie asupra terenului
inscris in cF 302458 cov5sin! cu nr.top.3o2458 in suprafal5 de 1lab mp-
Initiator-Primar-Marius-Silvi u One!.
4' Proiect de hotdr6re privind atribuirea unui drept de superficie asupra terenului
inscris in cF 302423 covisin! cu'nr.top.go24z3 in supraiati de t2gi mp-
Initiator-Primar-Marius-silviu One!.
5.Proiect de hot5rdre privind modificarea Contractului de Detegare a Gestiunii
Serviciului de alimentare cu ap6 9i de canalizare prin Actul Rdi3ional-Iniliator-
Primar-Marius-silviu Onet.
6.Proiect de hotdr6re privind aprobarea acliunilor de toaletare a copacilor de pe
domeniul public-Iniliator-Primar-Marius-silviu One!.
T.Diverse.

Se trece la punctul nr.2 al ordinii de zit" Aprobarea conlinutului procesului
verbal al gedintei anterioare din data de 3O.O8.2017-. D-na secretar supune spre
aprobare procesul verbal al gedintei anterioare din data de SO,OS.ZO-f Z,
intreb6nd dacd existd probleme cu privire la confinutul acestuia sau se soticiti
mentionarea exacti a opiniilor exprimate in gedinla anterioard.

D-na Vanc-Farcag Nicoleta-Mariana solicitd sd fie menlionat in procesul
gedintei anterioare ci la discutiile cu privire la denumirea strSzitor d6nsa a votat
pentru denumirea cu nume a strdzilor.

D-l Iovici solicit5 si se men[ioneze la punctul nr.7 at ordinii de zi pe pagina 3
ci d6nsul a spus cH in autospecial5 era goferul Sorin Tudur gi nu Cuzman-cum s-a
mentionat.

Se supune la vot procesul verbal al gedinlei din data de 3O.O8.ZOL7, care se
aprobi cu 1O voturi pentru, fiind adoptatS hotdr6rea nr;84128.O9.2O17- privind
aprobarea continutului procesului verbal al gedinlei anterioare din alta de
30.08.2017, cu mentionarea celor solicitate de d:na Vanc-Farcag Nicoleta-
Mariana gi d-l Iovici Petru.

Se trece la punctul nr.3 al or:dinii de zi=" Proiect de hot516re privind atribuirea
unui drept de superficie asupra terenului inscris in CF 3Or458 Covdsin! cu
nr.top.3o2458 in suprafatd de 1t4O mp".



G
- Se prezintd proiectul de hotirAre. D-l consilier juridic aratd cE existd inlocalitate in zona ciocula 9i zona cartier romi cetd3eni A;;, au extrase de cFpentru casele acestora gi verific6nd situalia juridi"a airiuuirea ,nriJi.pt a"superficie este singura modatitate de a reiolia problema icestor cetdleni; d-tconsilier juridic mai face precizarea cd precizdrile sunt identice ji' p"nt*urmitorul punct al ordinii de zi.

D-l consilier juridic aratd cd sunt diferite situalii in unele cazuri in cartierutromilor li s-a dat terenul pentru a-gi construi caiele fdri a se reglementa giscriptic aceastS atribuire, in zona tiiocuga actualii titulari delin contracte dev6nzare-cumpdrare intre martori scrise ae m6nd.-C"titEiiiir, 
""r=d 

au suportattoate cheltuielile pentru intocmirea documentaliei, peniru a ie putea continua s-a propus atribuirea superficiei in favoarea celui in cauza, iaicoaul Civil prevedeaceastd posibilitate; atribuirea superficiei se poate face cu titlu gratuit sau sepoate stabili o valoare, in aceastd situalie propunerea a fost ca valoareasuperficiei sE reprezinte contravaloarea impozitului, pe ciie acegti cetdfeni l-auachitat p6ni acum.
D-l rovici arat6 cd existd o__diferenf5 terenul de sub constructie este 16g0mp, dat mai existS 460 mp arabif eventuat suprafaSa resfectivd si se inchirieze.D-l consilier juuridic solicitd legislalia in l"-.ii" pentru a stabili oasemenea rezolvare.
D-l pregedinte de gedinfd- chig dd citire din cuprinsul raportutui despecialitate la proiectul de hotdr6re.
D-l Iovici aratS ci in documentagie este

anul 2OOO.
D-na secretar arat5 cd posibil ca la imobilul in cauzi sd se fi ficut renovdri,dar la nr. administrativ loo-3-casa a fost construita inainte de anul 1ggg, c6nd lis-a atribuit de cdtre Consiliul P-opular cetSlenilor .."p."ti"i"rp."fefele pentrua-gi construi case, iar titularul de atunci dirpaci gaur-a aecetat, in prrs-nrii 

"-urezolvat din punct de vedere scriptic documentele acestor cetdgeni, irisi- sl-pluli s-a permis s5-9i construiascd casete, dar documente nu li s-au intocmiU in plusdatoriti faptului ci in zona cartierului romilor sunt solicitate autorizdri deconstrucfii 9i neav6nd acte de proprietate nu putem sd te etiberim ";i;;i;;iii deconstruire gi ca atare acegti cetileni vot s5-gi regemneteie situalia 5uriaici aacestor imobile,
D-l consilier juridic arati cd in anul urmStor avem in vedere si insistdm gisdaiutim acegti cet5]eni pentru a-gi reglementa situagia juridici 

" """"ioip.'""r"le detin, fdrd a avea acte de propiietate.
Se supune la vot proiectul de hot5r6re. Rezultatul votului este urmdtorut: 7voturi pentru(Balta, ArdereanrpopanrlungurJiva, Gagpar, chig) gi 3ablineri(rovici, stoica, vanc-Farcas-); ca itare proieiiut ie rrdfal6ie este respinscu 3 voturi, av6nd_in vedere prevederile art,45 alin.3 din Legea nr.21.Sl2OO1-Legea administraliei publice locate-republicat5, pi:ntru rrota?5rire privindpatrimoniul fiind necesar votul a 2/3 din numdrut totat ui"on"ilierilor locali infunctie, fiind adoptal6 Hotd16re a nr.gs / 2g.o9.2017.

setrece la punctul nr.4 al ordinii de zi{'Proiect de hotdr6re privind atribuireaunui drept de superficie asupra terenului inscris in CF g,oiiig Cov6sin! cunr.top.302423 in suprafald de lZgZ mp,,.
se prezintd proiectul de hot5r6re. b-l primar aratd cd expticaliile suntaceleagi ca gi la punctut nr.3 al ordinii de zi sunt aceleagi.
D-l rovici aratd cd nu este a,ceeagi situa$e in cartierul .omilor pur gi simpluau fost lSsafi s5-si construiascd casele, dar-in zona ciocuga oamenii au contractede v6nzare-cump5rare de mani, deci au "r-pir"t aceste';"*.
Se supune la vot proiectul de hotdrdre, care se aprob6 cu g voturi pentru gi 2abgineri(d-t rovici gi d-na vanc-Farcag), fiind adoptati Hotir6ieanr.86l28.09.ZOt7

menlionatd construcgia ca fiind din



r
Se trece la punctul nr.5 al ordinii de zii" Proiect de hotir6re privind

modificarea Contractului de Delegare a Gestiunii Serviciului de alimentare cu ap5
gi de canalizare prin Actul Aditional".

Se prezintd Proiectul de hotdrire. D-l primar One! Marius-silviu arat6 c5 av6nd
in vedere adresa nr.855/15.O9.2017 a Asociatiei de Dezvoltare Intercomunitard
ApH Canalizare Judetul Arad se impune prin hot6r6re aprobarea modificdrii
contractului de delegare a gestiunii Serviciului de alimentare cu ap6 gi
canalizare.

Se supune la vot proiectul de hotdrire, care se aprobH cu 1O voturi pentru
fiind adoptati Hotir6rea nr.87 I 28'09.2017.

Se trece la punctut nr.6 al ordinii de ziz" Proiect de hot5r6re privind aprobarea
acliunilor de toaletare a copacilor de pe domeniul public".

Se prezinti proiectul de hot5r6re. D-l primar arat6 ci urmare 9i a
evenimentetor meteolologice din data de 17.O9.2OL7 | dar gi a unor discutii cu
cetdsenii comunei, cu privire la aceste lucrdri a initiat acest proiect de hotir6re,
deoarece consider6 necesar si existe gi o hot5r6re, d-l primar mai arat5 cH

aceste acliuni de toaletare pot fi executate cu firme autorizate sau putem 9i noi
in zone in care nu sunt probleme.

Se supune la vot proiectul de hotdr6re, care se aprob5 cu 1O voturi pentru
fiind adoptatd Hotir6rea nr.88/2a,Og.2OL7.

Se trece la punctul nr.7 al ordinii de zi="Diverse".
Se prezintd cererea d-lui Schwartz Gheorghe inregistratE la Primdria comunei

Covdsin! sub nr.742l06.09.2OL7t prin care supune atentiei Consiliului Iocal
propunerea ca imobilul de la nr.2O7 casa natalE a soliei d6nsului luliana
Schwartz niscuti Balta, cunoscut5 ca autoare 9i titulari a Uniuniii Scriitorilor din
Rom6nia sub pseudonimul luliana Petrian si devin6 Casa Memorial5 lriliana
Petrian.

D-l consilier juridic DrSgoiu arati ci d-l Schwartz a dorit si vadi dac5 exist6 o
pirere favorabil5 din partea Consiliului Local, in ceea ce ne privegte implicatia ar
fi cu privire la administrare gi ingrijirea locatiei.

Membrii Consiliului Local aratd cE au o pdrere favorabil5.
Se prezint5 cererea d-nei Popa Livia-Dora inregistrat6 cu nr.83o 126.09.2OL7,

la care este anexatd o schi]i a imobilului, r5spunsul Prim6riei comunei Cov5sint
nr.659 I 22.08. 20 1 7, cererea nr. 55O I 222.Oa.2OA7, rispunsul PrimS riei
nr.7 43 I L9. 09. 20 1 7, ce rere a nr,7 43 I 07 .O9.2O L7 .

D-l pregedinte de gedin!5 Chig arati cE ddnsul a inteles ci d-na Popa vrea si
imprejmuiasci f6nt6na.

D-l consilier juridic Dr5goiu aratd cE a existat un litigiu cu privire la acest
imobil, in cauza respectivi a fost efectuatd o expertiz5 gi din planurile de situatie
depuse de petentd rezulti ci terenul pe care este amplasatS f6nt6na face parte
din domeniul public.

D-nii consilieri in unanimitate cu 1O voturi pentru hotir6sc sE i se comunice
d-nei Popa Livia-Dora, cd membrii Consiliului Local nu pot contesta o expertiz6
efectuatS, iar dacd fdntSna este amplasatS pe teren apartin6nd domeniului
public, atunci aparline domeniului public, urm6nd a i se comunica petentei
pozitia Consiliului Local.

b-l Stoica arati cE a solicitat proiectut tehnic de pe strada cu nr.345, pe care
l-a studiat gi in urma vizualiz5rii a rezultat cE nu sunt note de retragere pentru
poduri gi ganguri gi nici procese verbale de receplie.

D-l Stoica solicitd pentru gedinla urmdtoare a Consiliului Local s5 se prezinte
o situalie pentru Strada A2, respectiv si fie evidentiat dacd existd note de
renunlare gi procese verbale de receptie.

D-t Iovici solicitH si se efectueze controale la constructiile noi, au autorizatii
de construire sau nu, c6li au construit f5rd aprobare Bonel 9i altii.

D-l Iovici mai arat5 cH a solicitat desfiintarea parcului de flori fdcut vis a vis
de locuintq d6nsului, la Ghit6 gi la Stana, dar Consiliul Local nu a aprobat, acolo
este o problemi oamenii care vin la magazine nu pot parca. 

^



vD-l primar Onet arati ci dAnsul ar vedea ca modalitate un proiect pentru a
aranja centrul comunei.

D-l Iovici aratd ci putem si chemim un architect, oricum am depus
solicitarea pentru pregdtirea unui proiect de hot5rire de refacere a ganlurilor gi
trotuarelor.

Tot d-l Iovici mai aratd ci n-are nimic cu d-l Florea, dar chiar in fala primdriei
sd fie pus bustul, si fie mutat in atti localie.

D-l primar aratd cd atunci cdnd a fost executat gi pus in fala primdriei bustul
d-lui Florea a existat aprobarea Consiliului Local, ca-aiare coniiliul Local I-a pus,
atunci tot Consiliu! Local s6-l mute.

D-na Vanc-Farcag Nicoleta-Mariana arati cH doregte si felicite 3 persoane
din dat olar Flavius, Olar Mitru gi Pagca Petru, care s-iu impticat 9i au ajutat
oamenii ca urmare a evenimentelor din data de 17.o9,2oL1.

D-l fovici aratd ci existS nigte probleme cu privire ta intervenliile penru
reparatii la current, inainte Brigada respectivd aparginea de Ene!, noi ii avem in
localitate pe Nelu !"r9, nu putem face o solicitare li enel si aprobe ca d-t Neagsi poatd interveni in caz de urgen!5 pentru aceste reparalii.

D-! primar aratd cd d6ngii au propria echipd care se ocupi de reparalii, cu
certitudine nu ar fi de acord.

D-l Iovici solicitd sd facem sesizare la Enel.
D-l primar aratd cE d-na primar de la Petrig a sunat pentru a solicita

rezolvarea acestor probleme gi cel de la Enel i-a spus cd de ce nu au sunat
cetdtenii in cauz5.

D-l Stoica aratd cH existd contract cu RCS gi in 2 ore li s-a rezolvat avaria,
D-l Ardelean ridic5 problema situaliei taberei.
D-! primar aratd c5 tab5ra este a parohiei Ortodoxe.
D-l Ardelean aratd cd ar vrea sE discutdm cu d-l preot de ce nu are bani si

intretin5 tabdra, sd avem o disculie, eventual il invitaii la gedinla urmdtoare.
D-l Iovici aratd ci de ce nu il intreabd La Biserici.
D-l Ardelean arat5 c5 la Bisericd se face slujbd, nu se discutd despre aga

ceva.
D-! Ardelean solicitd sE fie invitat gi Consiliul Bisericii la gedinfd, aldturi de

d-l preot
D-l Ardelean arat5 c5 s-au dat mu!!i bani pentru tab5rd, existd din c6te gtie

9i un consiliu de administralie a taberei, d-l pdrinte Blaj a f5cut-o. a intrelinui-o,
cred cd gi d-l preot Murgu poate.

D-l Iovici intreabd care este situalia microbusetor, c6nd s-au cumpdrat s-au
incasat 12.OOO Euro. D-l primar arati cd s-au adunat Z.OOO Euro. D-l Iovici
intreab5 a cui sunt microbusele deoarece atunci c6nd contabilul a plitit de la
Prim5ria reparatia pentru microbus a zis cd e al nostrum.

D-l primar arat5 cd ClV-urile ambelor micropuse sunt pe Biserica ortodoxd
CovEsinS.

Se di cuv6ntul d-lui Farcag Mitru-Cov6sin! nr.51g.
D-l Farcag aratd ci avem datoria sd facem funclionalS tabdra, d-l pdrinte

Blaj are darul de a face, a construit-o dar noi trebuie s5 avem griji de ea.
D-l Farcag intreabE dac5 Consiliu! Comunitar Consultativiuncaioneazi sau

nu, a spus gi in gedinla trecuti a Consitiului local , este dispus sd pirticiple la
aceste gedinge,

- D-l primar arati cd acest Consitiu nu s-a intrunit, nu a fost posibild
intrunirea acestuia.

D-l Farcag mai aratd cd este buni ideea gi cu privire la casa d-nei Schwartzsi devini casd memorialS, desigur ci acoto fiind bdldrii, trebuie curilat gi
intretinut.

D-l Farcag mai ridic6 problema terenului de sport, e plin de bilSrii gi acoto.
D-l Stoica aratd ci se poate face o echipS, dai trebuie si existe gi o bazd

sportivS, trebuie si facem ceva.



D-! Ardelean arati cd pe terenul respective au fost sidili in jur de l5o po-rr1
tot s-a distrus.

D-l-Chig arati ci problema respectivi are 2 componente: baza de sport gi
Echipa; in ceea ce privegte terenul poate fi amenajat, iar in ceea ce privegte -

echipa se poate forma.
D-l primar arati ci dSnsul nu are timpul fizic pentru a se putea ocupa de

echipS.
D-l Iovici arat5 cE dAnsul gtie, intr-adevir nu e ugor sd suslii o echipi

financiar.
Fiind epuizate punctele ordinii de zi, se ridici gedinfa.
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